
ساکرنت: کرش از مورينيو و گوارديولا بالاتر است
حذف شجاعي دليل فوتبالي داشت

هرچه زمان بازي حساس کره و ايران نزديک تر مي شود، حاشيه هاي اين 
بازي که براي کره جنوبي مسابقه مرگ و زندگي اس��ت، به اوج مي رسد. 
حاشيه هايي که قبل از سوت آغاز بازي در خارج از زمين آغاز شده و به جنگ 

رسانه اي کرش و کره اي ها کشيده است. 
   تمرين در هتل به جاي ورزشگاه!

»هر چقدر بي توجهي ها بيش��تر باش��د، انگيزه مان براي پيروزي بيشتر 
خواهد شد«، اين اتمام حجت کارلوس کرش با کره اي ها بود تا حساب کار 
دست شان بيايد که سنگ اندازي جلوي تيم ملي فوتبال کشورمان و انتخاب 
زمين تمرين هاي نامناسب نمي تواند پيروزيشان را تضمين کند. پس از 
اعتراض کرش، در حالي که همه ديروز منتظر بودند تا تمرين تيم ملي در 
ورزشگاه در نظر گرفته شده توسط کره اي ها برگزار شود، سرمربي پرتغالي 
در ترفندي که به نوعي جنگ رواني بود، شاگردانش را در هتل تمرين داد، 
در حالي که قرار بود تيم ملي سومين تمرين گروهي را ديروز در شهر پاژو  
برگزار کند با دستور کرش لغو و ملي پوشان ايراني با تصميم کادر فني در هتل 

محل اقامت خود به تمرينات فردي پرداختند. 
   رسانه هاي کره اي: جنگ رواني کرش ادامه دارد

يکي از رس��انه هاي کره اي لغو تمرين تيم ملي ايران را  ادامه جنگ رواني 
سرمربي تيم ملي کشورمان دانست.  اين رسانه  کره اي نوشت: »تيم ملي ايران 
با بازيکنان داخلي خود روز 26 آگوست وارد کره جنوبي شد. اولين جلسه 
تمريني ايران هم 27 آگوست در ورزشگاه مسابقات آسيايي اينچئون برگزار 
شد و روز 28آگوست ايراني ها در ورزشگاه شهر پاژو تمرين کردند. اين اتفاق 
در حالي افتاد که کرش در خصوص ورزشگاه اينچئون به خبرنگاران گفت: 
»اين بهترين امکاناتي نيست که کره جنوبي به ما داده است.«  او همچنين در 
تمرين روز گذشته ورزشگاه پاژو عنوان کرد: »اين زمين هم کامل نيست.« 
اين رسانه کره اي نوشته است: »کرش از زمين تمرين ورزشگاه اينچئون و 
پاژو تصاويري را در صفحه شخصي خود منتشر کرده و به نظر مي رسد پيش 

از شروع بازي به جنگ با کره رفته و جنگ رواني او ادامه دارد.«
   ساکرنت: فيفا موفقيت کرش با ايران را ببيند

هر چقدر کره اي ها بخواهند با نسبت دادن جنگ رواني به کرش، سرمربي 
کشورمان را در موقعيت متزلزلي قرار دهند، اما جايگاه وي و کار بزرگي که در 
ايران انجام داده و توانسته صعود تيم ملي را دو هفته قبل از پايان رقابت هاي 
انتخابي به جام جهاني قطعي کند، از ديد رسانه هاي معتبر فوتبال دنيا دور 
نمانده تا جايي که ديروز پايگاه خبري ساکرنت از فيفا خواست کرش را به 
عنوان مربي برتر سال جهان انتخاب کند: »اخيراً ژوزه مورينيو، سرمربي 
منچستريونايتد به عنوان يکي از 12 نامزد کسب عنوان بهترين مربي سال 
فيفا انتخاب شده است، ولي يک نفر شماره دوم سابق يونايتد وجود دارد که 
بيش از مورينيو شايسته حضور در اين فهرست بود. حضور امثال مورينيو 
و گوارديولا که هر س��اله هزاران پوند براي موفقيت آنها در تيم شان خرج 
مي شود، در اين فهرست در حالي ديده مي شود که موفقيت هاي کارلوس 

کرش با تيم   ملي ايران به طور واقع باور نکردني بوده است.«
   کرش: در خصوص انتخاب بازيكنان به کسي توضيح نمي دهم 
کارلوس کرش سرانجام در خصوص دعوت نشدن مسعود شجاعي به ترکيب 
تيم ملي براي بازي با کره جنوبي لب به سخن گشود. مربي تيم ملي ايران در 
اين خصوص به رويترز گفت: »شما تصور کنيد کارلوس کرش بخواهد دليل 
حذف مسعود شجاعي را توضيح دهد. من در خصوص انتخاب بازيکنان نه 
در رئال مادريد، نه در اسپورتينگ و نه در تيم ملي پرتغال به هيچ کس جواب 
نداده ام، چرا الان بايد به اين سؤال پاسخ بدهم؟!« بخش تکميلي پاسخ او 
که بخشي از آن را در صفحه فيسبوک  خود هم قرار داده، اين است: »اجازه 
نمي دهد عوامل بيروني بر تصميماتش به عنوان س��رمربي تأثير بگذارد. 

مسعود شجاعي صرفاً به دلايل ورزشي در اين بازي حضور ندارد.« 
   حسرت سرمربي سوئد از بازي قدوس براي ايران

با اضافه شدن سامان قدوس به اردوي تيم ملي در کره جنوبي همه در انتظار 
رونمايي از ستاره جديد تيم کرش هستند، بازيکني که جديدترين دورگه تيم 
ملي فوتبال است که از سوئد به تيم ملي ملحق شده است. قدوس قبل از سفر 
در مصاحبه با رسانه هاي سوئدي درباره حضورش در ايران توضيح داده است: 
»من تاکنون به ايران نرفته ام، اما چيزهاي زياد خوبي از دوستانم در خصوص 
فرهنگ ايران شنيده ام. در رابطه با استاديوم آزادي نيز کلمه اي براي توصيف 
ندارم. من اکنون به بازيکنان خوب تيم ملي مثل سردار آزمون نگاه مي کنم. 
اشکان دژاگه دعوت شدنم را تبريک گفت و با عليرضا حقيقي که در سوئد بازي 
مي کند نيز صحبت تلفني  داشته ام.« يان اندرسون، سرمربي تيم ملي سوئد 

هم مي گويد به دليل از دست دادن قدوس حسرت مي خورد.

مي خواهند کشتي گيران را دلسرد کنند
متأسفانه شاهد اين هستيم که مسئولان 
وزارت ورزش رفتاره��اي دوگان��ه اي را در 
پيش گرفته ان��د و جامعه کش��تي از اين 
رفتارها دلس��رد شده اس��ت. تيم جوانان 
فرنگي ما براي نخستين بار در جهان قهرمان 
ش��د، اما خبري از تبريک نب��ود، در حالي 
که بلافاصله پ��س از قهرماني تيم واليبال 
رئيس جمهور پيام تبريک داد. زمان کسب 
موفقيت ها مسئولان کجا هستند که الان با 
اين شکست پيدايشان شده است؟ انتظار داريم مسئولان ورزش همه را 
يکسان ببينند، واقعاً بايد اين مسائل را به کجا گفت و به چه کسي روي آورد، 
جوانان ما هر کدام نماينده يک شهري از اين کشور بزرگ و الگوي جامعه و 
همشهريانشان هستند، وقتي تيم جوانان ما براي اولين بار قهرمان دنيا شد، 
انتظار مي رفت مسئولان حداقل با يک تبريک دل اين جوانان را شاد کنند 
تا آنها نيز بدانند که کار مهمي صورت گرفته و زحماتشان بي نتيجه نبوده 
است. با اين نگاهي که به کشتي مي شود، ديگر نونهالان و نوجوانان ما چرا 
بايد به کشتي روي بياورند، وقتي اين برخورد با قهرمانان کشتي مي شود و 
ارزشي براي آنها قائل نيستند، چه دليلي دارد که براي قهرماني و موفقيت 
تلاش کنند، کشتي ورزشي سنگين و طاقت فرسايي است و کشتي گيران 
به خاطر افتخارآفريني و شادي دل مردم سختي حضور در اردوهاي متوالي 
تيم ملي و دوري از خانواده را به جان مي خرند، اما زماني که اين دوگانگي ها 
را از سوي مسئولان ورزش مشاهده مي کنند ديگر انگيزه اي براي کسب 
موفقيت ندارند. در کشتي هم پيروزي هست و هم شکست، هر دو بايد ديده 
شود، نه اينکه تيم هاي کشتي ما اين همه افتخارآفريني کنند و دريغ از 
يک توجه و با يک شکست همه هجمه ها به طرف کشتي سرازير شود. بايد 
نگاهمان به المپيک 2020 و نتايج آن باشد، در اين راه شايد شکستي هم 
پيش بيايد، اما نبايد دلسرد شد، بايد با برطرف کردن نقايص به کار ادامه 
داد. رسول خادم قهرمان المپيک، مدير توانمند و امتحان پس داده اي است 
و طي مدت حضورش در کشتي، افتخارات بسياري به دست آمده، نبايد با 
اين بي توجهي ها باعث دلسردي وي و همکارانش شويم، چراکه کشتي از 

اين دست نوع نگاه ها ضربات بدي خورده است.

منتظر اجراي رأي ديوان هستم 
مهدي هاشمي، رئيس پيشين فدراسيون 
تيراندازي ابراز اميدواري کرد رأي ديوان 
عدالت اداري مبني بر باطل شدن انتخابات 
اين فدراسيون هرچه سريع تر اجرايي شود: 
»شنيده ام که ديوان اعلام کرده حداکثر تا 
15 شهريوماه رأي اجرا شود. ظاهراً وزارت 
ورزش پاسخش را از ديوان گرفته و شنيده ام به وزير هم ابلاغ کرده 
که حداکثر طي 10 روز رأي اجرا شود. مسئولان فدراسيون جهاني 
از من خواسته بودند تا در اولين فرصت ديداري با آنها داشته باشم، 
ولي هنوز تصميمي براي حضور در روسيه نگرفته ام. اين مسابقات 10 
روز ادامه دارد و ممکن است لازم باشد به روسيه سفر کنم. تا جايي که 
ممکن است نمي خواهيم مسائلي که در داخل چالش ايجاد کرده را به 

بيرون ببريم. فعلاً منتظر اقدام رسمي وزارت ورزش هستم.«

ورزش در قرق آمار و ارقام عجيب 
آمار و ارقام، بهترين مرجع براي تعيين شرايط و وضعيت در هر زمينه اي 
است. با وجود اين گاه آمار و ارقامي که ارائه مي شود، شکلي غيرقابل باور به 
خود مي گيرد و حتي اگر درست هم باشد در ذهن نمي گنجد. درست مثل 
آماري که بهروز منتقمي، مديرکل امور اداري و توسعه منابع انساني وزارت 
ورزش و جوانان در خصوص تأسيس نهاد خيران ورزشي ورزشگاه ساز در 
دولت يازدهم به دليل درگير شدن دولت با مشکلات اعتباري مي دهد: »از 
۳۳5 خير حال حاضر کش��ور در اين زمينه، بيش از ۴00 ميليارد تومان 
اعتبار به ورزش کشور اهدا شده و بيش از ۴ هزار مکان ورزشي در کشور در 

حال آماده سازي است تا تحويل نسل آينده شود.« 
حض��ور خي��ران در ورزش البت��ه به خودي خ��ود،  اتفاق��ي مبارک و 
اميدوارکننده و نش��ان دهنده دغدغه اين افراد اس��ت که به س��لامت 
جامعه اهميت داده و سعي دارند نقش��ي مؤثر در آن داشته باشند. با 
وجود اين، آنچه در اين خصوص بيان مي ش��ود،  اندکي سؤال برانگيز 
است، وقتي ش��اهد عدم وجود امکانات مناسب در ورزش هستيم. آن 
هم نه فقط در زمينه ورزش همگاني که حتي ورزش قهرماني. در واقع 
بزرگ ترين ايرادي که همواره به ورزش ايران وارد است ، عدم توجه به 
شرايط، امکانات و زيرساخت هاي مناسب است. مسئله اي که از جمله 
آن مي توان به درگيري هاي کرش طي شش سال گذشته با فدراسيون 
براي تأمين زمين تمرين براي تيم ملي يا شرايط اسفبار خانه کشتي 
جويبار، مهد کشتي ايران اشاره کرد، جايي که عکس هاي آن چندي 
پيش در خبرگزاري ها منتشر ش��د. عکس هاي تأسفباري که نشان از 
بي توجهي فاحش به يکي از کشتي خيز ترين و پرافتخار ترين شهرهاي 
ايران داشت. همچنين اعتراض هاي گاه و بيگاه ورزشکاران به شرايط 
نامناسب اردوها و حتي غذاهاي نامناس��بي که به آنها داده مي شود. با 
وجود اين، رقمي که در خصوص کمک هاي خيران اعلام مي شود، آنقدر 
بزرگ است که اين سؤال را به دنبال داشته باشد که اين رقم کجا هزينه 
شده در حالي که هنوز هم مشکلات ورزش ايران که به مراتب بيشتر از 

آن يکي، دو موردي است که بيان شد،  به قوت خود باقي است؟ 
اگرچه همواره بحث زيرساخت ها و هزينه کردن در اين زمينه به ميان مي آيد، 
اما مديرکل امور اداري و توسعه منابع انساني وزارت ورزش و جوانان اين بار در 
صحبت هاي خود مشخصاً از تأسيس نهاد خيران ورزشي ورزشگاه ساز خبر 
مي دهد که به نظر مي رسد براي روشن شدن افکار عمومي و حتي افزايش 
روحيه و انگيزه مردم ورزش دوس��ت ارائه آم��اري دقيق تر در خصوص آن 
ضروري است، خصوصاً اينکه هنوز شهرهاي زيادي از داشتن ورزشگاه محروم 
و حتي تيم هاي ليگ برتري زيادي در اين زمينه با معضل مواجه هستند. 
علاوه بر آن طبق آمار، هر ساله اماکن ورزشي زيادي افتتاح مي شود. مسئله اي 
که اگرچه اميدوارکننده، اما اندکي غيرقابل باور است وقتي همچنان شاهد 
مشکلات فراواني در اين زمينه هستيم. به خصوص وقتي عدم فراهم بودن 
امکانات براي ورزش قهرماني تا اين اندازه مشهود است،  فراهم کردن امکانات 
لازم براي ورزش همگاني نمي تواند قابل قبول باشد و آنچه در اين زمينه اعلام 

مي شود هم چيزي بيش از يک آمار عددي نيست. 
مسئله زير سؤال بردن تلاش هاي وزارت ورزش يا ديگر ارگان ها براي مهيا 
کردن اماکن ورزشي نيست، مسئله اين است که ورزش را آمار و ارقامي عجيب 
فرا گرفته، آمار و ارقامي که شايد همانطور که وزير ورزش گفته بود، اندکي 
در خصوص آن بزرگنمايي مي شود. البته صحبت هاي سلطاني فر درباره فساد 
در ورزش بود که بزرگنمايي شده، خوانده شد نه امکانات و زيرساخت هاي 
ورزش، اما اين بزرگنمايي مي تواند در هر زمينه اي باشد و هفتاد برابر بيشتر از 
آنچه که هست نشان داده شود! ولي به نظر مي رسد حتي وزير ورزش هم گاه 
از بزرگنمايي بدش نمي آيد. البته آنجا که اين بزرگنمايي به سود وزارت تمام 

شود نه در مقوله هايي چون فساد در ورزش که اين به ضرر آنهاست.

نام�ه پرحاش�يه و 
فريدون حسن

   كشتي
پرح�رف و حديث 
وزي�ر ورزش ب�ه 
معاون ورزش قهرماني خود مبني بر پيگيري دلايل 
شكست تيم ملي کشتي آزاد در مسابقات جهاني 
فرانسه آتش زير خاکس�تر اختلاف فدراسيون 
کش�تي و وزارت ورزش را ش�عله ور کرده است.

 فدراسيون کشتي بلافاصله نسبت به پاسخ اقدام و 
با کنايه به وزير ورزش اعلام کرد که »چه خوب شد 
ياد کشتي افتاديد«، اما اين تازه شروع ماجراست. 
داورزني که طي اين چند هفته با اظهارات خود کم 
تنش آفريني نداشته باز هم مثل داستان دو بازيکن 
تيم ملي فوتبال حرفي زد که مسئولان فدراسيون 

کشتي را به واکنش واداشت.
داورزني که از سوي سلطاني فر مأمور شده ظرف 

مدت 20 روز دليل شکست تيم ملي کشتي آزاد 
را بررسي و نتيجه را اعلام کند، بلافاصله وارد بحث 
تکراري پرداخت بودجه و امکانات به موقع از سوي 
وزارت ورزش به فدارسيون کشتي شد، بحثي که 

همه مي دانند تنها يک شعار است. 
داورزني گفت: »کشتي با 12 ميليارد تومان بيشترين 
سهم از 117 ميليارد تومان اعتبار اختصاص يافته به 
فدراسيون ها را دارد، برنامه ما تقويت مجدد کشتي 
و فدراسيون با همراهي وزارتخانه است. ورود وزير 
ورزش به مسئله کشتي هم از جايگاه مهم نمايندگي 
عالي دول��ت در ورزش و  هم از ح��دود اختيارات و 
وظايف حاکميتي اوس��ت. وزير در قب��ال مردم و 

نمايندگان مجلس پاسخگوست.«
   آقايان يك شبه نگران شدند؟

حرف هاي داورزني بلافاصله مانن��د نامه وزير که 

هنوز کسي نمي داند چرا رس��انه اي شد، از سوي 
فدراسيون کشتي پاسخ داده شد. مجيد بني تميم، 
نايب رئيس فدراسيون کشتي در خصوص اظهارات 
داورزني گفت: »کل بودجه اي که وزارت ورزش به 
فدراسيون مي دهد معادل 7 درصد بودجه کشتي 
است. از ابتداي سال تا ش��هريور ماه وزارت ورزش 
۳ميليارد تومان از حق فدراسيون را پرداخت نکرده 
است، فدارسيون از ابتداي سال با توجه به درگير 
بودن دولت در مسئله انتخابات و براي جلوگيري 
از حاش��يه به  رغم تمام مش��کلات و کمبودهاي 
موجود س��کوت کرد، ولي حالا دوستان به جاي 
اينکه پاسخگوي کم کاري هاي خودشان باشند از 
فدراسيون کشتي مي خواهند که پاسخگو باشد. 
خانواده کش��تي در ميان مردم زندگي مي کند و 

هميشه پاسخگوي آنهاست.«

بني تميم با اشاره به اينکه آقايان هنگام موفقيت هاي 
کش��تي پنهان مي ش��وند، ادام��ه داد: »در زمان 
موفقيت ها همين آقايان براي سرکشي به کشتي 
و کش��تي گيران يا ضيق وقت دارند يا فراموشکار 
مي شوند، اما تا کشتي به علت ايستادن پاي يک اصل 
درست )مسابقات انتخابي( به مشکل برمي خورد، 

نگران مي شوند و آن را رسانه اي مي کنند.«
نايب رئيس فدراس��يون کش��تي با اش��اره به نگاه 
تبعيض آميز وزارت ورزش به رش��ته هاي گوناگون 
گفت: »متأسفانه دست هايي در وزارت در کار است که 
تلاش مي کنند از کنار موفقيت هاي کشتي رد شوند تا 

شايد يک يا دو رشته خاص بيشتر ديده شود.«
   به جاي جبهه گرفتن حمايت کنيد

با اينکه کش��تي فرنگي در رقابت ه��اي قهرماني 
جهان نتيجه مقبولي گرفت، اما تنش ايجاد شده 
ميان فدراسيون کشتي و وزارت ورزش باعث شد تا 
صداي فرنگي کاران هم در خصوص کم کاري هاي 
موجود و حق خوري ها درآيد. احد پازاج، پيشکسوت 
کشتي فرنگي با اشاره به اينکه با کشتي سياسي 
برخورد مي شود به تسنيم گفت: »هنوز ساعتي از 
قهرماني واليبال نوجوانان نگذشته که پيام تبريک 
رئيس جمهور پخش مي ش��ود، اما وقتي بهترين 
نتايج کشتي طي سال هاي اخير رقم خورد همه 
ساکت بودند، حالا با يک ناکامي مي گويند کشتي 
کم کاري کرده است، اين جز نگاه سياسي به اين 

رشته چيزي ديگري نيست.«
پازاج ادامه داد: »بهتر است به جاي جبهه گرفتن 
عليه کشتي و برنامه هاي درست آن، کمي از اين 
رشته ملي حمايت شود. نگاه کشتي آينده محور 
است. ما مي توانستيم بدون فرآيند انتخابي امثال 
رحيمي و قاسمي را به فرانسه ببريم، آن وقت ديگر 

شاهد اين سياسي کاري ها نبوديم.«
    

اين قبيل برخوردها و اين جبهه گيري ها را از مدت ها 
پيش مي شد پيش بيني کرد، مي شد آن روزها که 
خادم، رئيس فدراسيون کشتي پيش از المپيک 
س��نگ هاي خود را با دولتمردان و وزارت نشينان 
واکند، پيش بيني کرد. وزارت ورزش و سلطاني فر 
در ش��روع کار دولت دوازدهم اين فرصت را پيدا 
کردند تا کشتي و خادم را در منگنه قرار دهند. بدون 
ترديد آنها از عدم نتيجه گيري کشتي آزاد در فرانسه 
نهايت استفاده را خواهند برد تا پاسخ حرف هاي 
خادم را بدهند. به هر حال چيزي حدود يک سال 
صبر کرده اند تا امروز در برابر انتقادهاي خادم که 
مي گفت: »صادقانه بگوييد که نمي توانيد از حداکثر 
20 قهرمان ملي حمايت کنيد«، قدعلم کنند و به 

بهانه عدم نتيجه گيري کشتي آزاد، او را بکوبند.
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

يک هفته نان خشک مي خوردم
مهدي کيان��ي نه تنها ش��هر و ديارش را 
فراموش نکرده، بلک��ه با افتادگي خاصي 
از گذش��ته و عش��ق و علاق��ه اش ب��ه 
تراکتورس��ازي حرف مي زند و  برخلاف 
برخي بازيکنان به دهاتي بودنش افتخار 
مي کند. کاپيتان تراکتورسازي در برنامه 
نود، صعود اي��ن تيم به ليگ برت��ر را يکي از بهتري��ن خاطراتش 
مي داند: » از همان قديم به هواداران تراکتور قول دادم که آنها را تنها 
نمي گذارم و افتخار نوکري به مردم خوب آذربايجان را طي سال هاي 
گذشته داشتم. شرايط سختي را در جواني گذراندم و جايي بود که 
يک هفته نان خش��ک مي خوردم، با برادر و داي��ي ام در کار نماي 
ساختمان بوديم و زماني ميوه فروشي هم مي کرديم؛ شب هايي بود 

که در پارک مي خوابيدم، ولي خدا کمک کرد تا به اينجا برسم.«

بي انگيزه ها با ما نيايند
برانکو ايوانکوويچ معتقد اس��ت بازيکنان 
بي انگيزه، سرخپوش��ان را از رس��يدن به 
موفقيت در ليگ قهرمان آسيا بازمي دارند. 
سرمربي پرسپوليس با اشاره به در پيش 
بودن ديدار برگشت با الاهلي اظهار داشت: 
»در مرحله يک چهارم نهايي ليگ قهرمانان 
آسيا همه حريفان قوي هس��تند و ما هم در شرايط سختي بازي 
کرديم. به بازيکنانم افتخار مي کنم که بعد از باخت 2 بر صفر با انگيزه 
و انرژي که داشتند توانستند نتيجه را برگردانند. اين نيمه اول بازي 
بود و بازي برگشت هم ما و هم الاهلي براي همه يا هيچ مي جنگيم. 
نشان داديم آنها تيمي بهتر از ما نبودند و در بازي برگشت هم بايد 
نشان دهيم تيم بهتري هستيم. هر بازيکني هم که فکر مي کند ما 

نمي توانيم در بازي برگشت موفق شويم با ما به امارات نيايد.«

2 ميليون، پاداش نايب قهرماني کاپ آسيا
آسمانخراش هاي ايران چند روز پس از نايب قهرماني در رقابت هاي کاپ 
آسيا به دعوت مشحون ، راهي فدراسيون شدند. جلسه اي که به منظور 
تقدير از ملي پوشان بسکتبال برگزار شد و رئيس فدراسيون مبلغ 2 ميليون 
تومان به عنوان پاداش به بازيکنان تيم ملي پرداخت کرد. اگرچه اين ديدار 
براي پرداخت پاداش 2 ميليوني به بسکتباليست هاي تيم ملي برگزار شده 
بود، اما برخي بازيکنان چون حامد حدادي فرصت را غنيمت شمرده و از 
مشکلات خود و مس��ائلي در خصوص آينده تيم ملي با مشحون سخن 
گفتند. در پايان مشحون تأکيد کرد که پاداش 2 ميليون توماني ذلت آور 
است، اما فدراسيون در حد توان خود از تيم ملي تقدير و تشکر کرده است. 
-------------------------------------------------------------
کاراته ايران پس از ۴۷ سال صاحب يک کرسي جهاني شد

با عضويت رئيس کميته داوران فدراس��يون در ش��وراي داوري فدراسيون 
جهاني، کاراته ايران پس از ۴7 سال صاحب کرسي جهاني شد. جواد سليمي، 
رئيس کميته داورن ايران و از داوران جهاني کاراته در حالي دوشنبه از سوي 
آنتونيو اسپينوز، رئيس فدراسيون جهاني کاراته به عضويت شوراي داوران 
فدراسيون جهاني درآمد که کاراته ايران با وجود جايگاه فني بالايش هيچگاه 
در گرفتن کرسي هاي بين المللي موفق نبوده است. بعد از انتصاب مسعود 
رهنما در کميته فني فدراسيون جهاني، عضويت جواد سليمي در کميته 
داوري فدراسيون که از کميته هاي تأثيرگذار WKF به شمار مي رود، مي تواند 

براي کاراته ايران که از قدرت هاي برتر جهان است، حائز اهميت باشد. 
-------------------------------------------------------------

کاهش يک وزن از اوزان وزنه برداري
 IOC طبق آخرين تصميم فدراسيون جهاني وزنه برداري که با هشدار
همراه بوده به دليل برابري جنسيتي و با توجه به اينکه در المپيک هشت 
وزن براي م��ردان و هفت وزن براي زنان وجود دارد، به نظر مي رس��د در 
المپيک 2020 توکيو، يک وزن از هشت وزن مردان کم شود. البته هنوز 
تصميمي مبني بر اينکه چه وزني حذف ش��ود، گرفته نش��ده، اما گفته 
مي شود وزن ٩۴ کيلوگرم به احتمال زياد حذف مي شود. وزني که سهراب 
مرادي در آن روي تخته مي رود. البته مسابقات جهاني همچنان در هشت 

وزن برگزار مي شود، اما المپيک گويا با تغييري جدي مواجه خواهد شد.

سعيد احمديان

دنيا حيدري

انتقام از رسول خادم!
وزارت ورزش و فدراسيون کشتي سرشاخ شدند

استقبال پرشور از نابغه کشتي ايران
مردم جويبار برايش سنگ تمام گذاشتند. همانطور که او در مسابقات جهاني 
فرانسه براي ايران سنگ تمام گذاشته بود. استقبال پرشور مردم جويبار از 
حسن يزداني، شايد کمترين تقديري بود که مي شد از مرد طلايي کشتي 
ايران کرد. کشتي گير محجوبي که در جهاني پاريس با کنار زدن حريفان 
يکي پس از ديگري کولاک کرد و در فينال نيز قب��ل از پايان وقت اول به 
برتري 10 بر صفر رسيد تا خوشرنگ ترين مدال اين مسابقات را به کارنامه 
خود اضافه کند و براي کش��ورش به ارمغان بياورد. نابغه اي که بعد از اين 
موفقيت، فروتنانه از مردم خواست براي موفقيت هاي بعدي اش دعا کنند، 

مردمي که در بازگشت، با شوري وصف نشدني به استقبالش رفتند.

رحيم علي آبادي

پيشکسوت کشتي

تيم فوتبال ش��الروا همچن��ان در ليگ بلژيک مي درخش��د و به 
پيش��تازي اش ادامه مي دهد. اين تيم که از حض��ور کاوه رضايي، 
بازيکن ايراني هم بهره مند است از ابتداي فصل جديد مدعي ظاهر 
شده و توانسته به پيروزي هاي متوالي دست پيدا کند. پنج بازي از 
فصل جديد ليگ بلژيک مي گذرد و هم تيمي هاي رضايي هر پنج 
ديدار خود را با پيروزي پشت سر گذاشته اند. کسب همه امتيازهاي 

ممکن سبب شده تا شارلوا صدر جدول را در اختيار بگيرد و اين در 
حالي است که مهاجم ايراني در بازي آخر اين تيم پايش به گلزني 
باز شد تا فليس ماتزو، س��رمربي اين تيم سر از پا نشناسد: »ما در 
يک دوره رؤيايي بس��ر مي بريم، اين خيلي خوب است، ولي ليگ 
تازه شروع شده است.«  در صورت تداوم اين نتايج شارلوا بخت اول 

قهرماني ليگ بلژيک خواهد بود. 

يكه تازي شارلوا با کاوه رضايي در ليگ بلژيک

فريب بارسا را نخور!
کاپيتان تيم   ملي فوتبال برزيل که به تازگي از بارسلونا جدا شده 
از هم تيمي خود خواسته که فريب پيشنهاد وسوسه انگيز بارسلونا 
را نخورد. روزنامه Estadao برزيل، فاش کرد که نيمار در اردوي 
تيم ملي فوتبال برزيل با کوتينيو درباره جدايي از ليورپول حرف 
زده و از اين بازيکن خواسته که پيشنهادهاي بارسلونا او را وسوسه 

نکند و در ليورپول باقي بماند.

تكذيب شايعه جدايي اينيستا و مسي 
باشگاه بارسلونا شايعه جدايي ليونل مسي و آندرس اينيستا را رد کرد. 
به تازگي شايعاتي در مورد پيوستن اينيستا به يوونتوس و رفتن مسي 
به منچسترسيتي منتشر شده، اما آريدو برايدا، مدير ورزشي بارسلونا 
اين شايعات را رد کرد: »اينيستا به يوونتوس، نه. اينيستا با ما مي ماند. 
در فوتبال هر اتفاقي ممکن اس��ت رخ دهد، اما مسي يک حرفه اي 
تمام عيار است و بارسا در قلب اوست. فکر نمي کنم او بخواهد برود.« 

واکنش راموس به هو شدن بيل و بنزما 
سرخيو راموس، کاپيتان رئال مادريد به هو شدن گرت بيل و کريم بنزما 
در جريان بازي اخير اين تيم برابر والنسيا واکنش نشان داد: »در طول 
سال هاي اخير سطح انتظارات هواداران در برنابئو بالا رفته و ما اين را 
احساس مي کنيم. زماني که آنها شما را هو مي کنند، قطعاً احساس 
خوبي پيدا نمي کنيد، اما بايد با اين وضعيت کنار بياييد و آنقدر خوب 
بازي کنيد که بعد از بازي ها با وجدان راحت به خانه هايتان برگرديد.«

تصميم قطعي کوتينيو براي پيوستن به بارسلونا 
فيليپ کوتينيو براي پيوستن به بارسلونا تصميم قطعي اش را گرفت. کاتالان ها که در فصل نقل 

و انتقالات ضعيف عمل کرده اند و همين مسئله نيز انتقادات زيادي را به همراه داشته است. 
گفته مي شود سران بارسا در تلاشند تا با ٩ بازيکن مدنظر قرارداد همکاري امضا کنند، 
اما تنها دو روز ديگر به پايان فصل نقل و انتقالات تابستاني باقي مانده و اين يعني اينکه 
آبي اناري ها احتمالاً به همه اهدافشان نمي رسند. با وجود اين به نظر مي رسد کوتينيو قطعاً 

به جمع کاتالان ها اضافه مي شود. بازيکن کليدي ليورپول مصمم است که فصل جديد 
را در نيوکمپ باش��د و اين در حالي است که مسئولان ليورپول به هيچ 

وجه راضي به جدايي او نيستند و به خاطر همين مخالفت ها بوده که 
انتقال کوتينيو به بارسا تا به امروز قطعي نشده است. بازيکن برزيلي 
به کشورش سفر کرده تا قناري ها را در دو بازي پيش رو همراهي 

کند. تيم ملي برزيل در چارچوب مقدماتي جام جهاني بايد به 
مصاف کلمبيا و اکوادور ب��رود. اين بهترين فرصتي بود که 
بازيکن مدنظر بارسا اردوي قرمزپوشان را ترک کند. گفته 
مي شود اين بازيکن پس از انجام دو بازي ملي، ديگر به 
جزيره باز نخواهد گشت. خانواده کوتينيو رضايتشان از 
اين تصميم را رسماً اعلام کرده اند و با توجه به بي انگيزگي 
اين بازيکن از بازگش��ت به ليورپول، احتم��الاً انتقال 160 

ميليون يورويي به حقيقت نزديک مي شود. 

شيوا نوروزي
    فوتبال اروپا

من جانشين نيمار نيستم!
بازيکن جديد بارسلونا اصلًا دوست ندارد از او به عنوان جانشين نيمار برزيلي ياد شود. 

عثمان دمبله، ستاره فرانسوي دورتموند پس از جنجالي طولاني مدت سرانجام با 
قرارداد نجومي 105 ميليون يورو سر از نيوکمپ درآورد. دمبله که حالا دومين 
بازيکن گرانقيمت دنيا محسوب مي شود در مراسم معارفه اش از انگيزه هاي خود 
براي درخش��ش با پيراهن آبي اناري ها گفت: »از اينکه در بارسلونا حضور دارم، 

خوشحالم. به بارس��ا آمده ام تا همه جام ها را ببرم. هدف اول من وفق پيدا کردن 
هرچه سريع تر با شرايط تيم و سپس کسب جام هاي مختلف است. من هر جا 

مي توانم بازي کنم، سمت چپ يا راست برايم فرقي نمي کند. هيچ گونه 
احساس فشاري را حس نمي کنم و تنها مي خواهم از حضور در اينجا 
لذت ببرم. از بودن در اينجا بسيار خوشحالم و پيوستن به بارسلونا 
رؤيايي بود که به حقيقت منجر شد. قرار نيست اينجا جانشين 
نيمار باشم، تنها مي خواهم بهترين عملکرد خود را براي راضي 
کردن بارسلونا انجام دهم. نيمار يکي از بهترين بازيکنان جهان 
اس��ت و اين در حالي اس��ت که من تنها دومي��ن فصل حضور 
خود به عنوان يک بازيکن حرفه اي را س��پري مي کنم و قصد 

دارم پيش��رفت کنم. حضور کنار ليونل مسي افتخارآميز است، 
مي خواهم از او ياد بگيرم. مسي بهترين بازيکن تاريخ فوتبال است و 

افتخار مي کنم که در رختکن کنار چنين قهرماناني حضور دارم.«


